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Číslo zápisnice BA SZFB/Z-01/ 24.03.2023 

 

 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu 

Neformálne stretnutie regionálnej rady bratislavského a 

západoslovenského florbalového regiónu 

s viceprezidentom SZFB 

Miesto konania zasadnutia Športové centrum M-šport, Trenčín  

Deň konania zasadnutia 24.03.2023 

Čas začiatku zasadnutia 14:30 

Čas ukončenia zasadnutia 17:00 

Predsedajúci Mgr. Michal Bortlík, Ivan Piovarči 

Zapisovateľ Ing. Patrik Bulko, PhD. 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

Bratislavský florbalový región: Michal Bortlík, Miroslav Bukviš, Patrik Bulko 

Západoslovenský florbalový región: Ivan Piovarči, Patrik Bulko, Peter Tydlačka, Lukáš Kuzl 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

Bratislavský florbalový región: Jozef Mlynarčík, Tomáš Chvála 

Západoslovenský florbalový región: Marek Marko 

Hostia prítomní na zasadnutí 

Ľuboš Sarnovský, Juraj Hvozdík 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť - 

Uznášaniaschopnosť - 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia - 
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Diskusia 

 

HVOZDÍK otvoril neformálne stretnutie RR BA a ZAP florbalového regiónu 

PIOVARČI zhodnotil nízky záujem klubov o návrh legislatívnych zmien do ďalšej súťažnej 

sezóny a poukázal na fakt, že je za zavedenie akejsi „druhej ligy“ v jednotlivých regionálnych 

súťažiach mládeže (ml. a st. žiaci a dorastenci), do ktorých by sa mohli družstvá prihlásiť 

vzhľadom na svoju športovú výkonnosť dobrovoľne. Pripravený pracovný návrh smernice sa 

zaviazal rozoslať členom Prezídia  na prejednanie. Rovnako poukázal na subjektívny pocit 

potreby hrať v kategóriách prípraviek na výsledky 

TYDLAČKA rovnako zmienil, že nie je proti tomu, aby sa hralo v kategóriách prípraviek na 

výsledky a otvoril tému počtu zápasov na jednotlivých turnajoch 

HVOZDÍK k téme prípraviek zmienil, že by bolo dobré, aby sa dopredu stanovili termíny, 

objednala sa jedna hala, a v nej by sa odohralo dané súťažné kolo  

HVOZDÍK rovnako zhodnotil ako prospešné, že tímy mali možnosť prihlásiť sa do 

regionálnych súťaží i v druhom termíne. Rovnako pozitívne hodnotil i fakt, že na MSR 

v kategórii MŽ postúpi 5 družstiev. Na záver hodnotí pozitívne i projekt 

„medzidivizionálneho“ dorastu 

PIOVARČI sa pripojil k názorom Hvozdíka 

BULKO uviedol, že ak hráme nadstavbu dorastu, je nutné upraviť systém súťaže. Navrhol, aby 

sa hralo buď turnajovo (ak chceme hrať hrubý čas), alebo, ak už cestujeme niekoľko hodín za 

súperom, nech sa hrá čístý čas. Zároveň uviedol, že je nutné reorganizovať súťaž, a natiahnuť 

ju až do konca mája, aby plynulo nadväzovala na vyvrcholenie na MSR 

BULKO otvoril tému „presýtenia“ florbalom, kedy mnohí hráči hrajú v 3 kategóriách, a od 

septembra do marca/apríla nemajú s výnimkou sviatkov voľno. To končí „vyhorením“ hráčov 

resp. ich častými zraneniami. Podľa Bulka je nutné zamyslieť sa nad koncepčnými zmenami 

PIOVARČI si myslí, že každý hráč by mal odohrať za deň maximálne jeden zápas v súťažiach, 

ktoré sa nehrajú systémom turnajov   

HVOZDÍK a PIOVARČI navrhujú zrušiť možnosť ostaršenia o dve kategórie pre SŽ (štart 

v JUN) a sprísniť kritériá ostaršenia hráčov z kategórie dorastencov do kategórie mužov.  

BULKO sa v súvislosti s tvrdením Piovarčiho na začiatku stretnutia k potrebe viesť výsledky 

v súťažných kategóriách MP a SP odvolal na fakty zo zahraničia, ktoré jasne poukazujú na to, 

že vo veku MP a SP nie sú dôležité výsledky a kvalita, ale kvantita a chuť športovať. Tréneri 

častokrát pod tlakom výsledku zapájajú do zápasov len 3-5 najlepších hráčov, následkom 

čoho mnohé deti, paradoxne, nezískavajú zápasovú prax – strácajú chuť športovať. To, že 

formát bez vedenia výsledkov je prospešný sa dá preukázať tým, že takmer všetky vyspelé 

krajiny nehrajú v kat. MP a SP na výsledky, zároveň, ani v iných športoch na Slovensku nie sú 

vedené v kat. MP a SP výsledky. Bulko zároveň poukázal na fakt, že hlavný metodik SZFB, p. 

Mgr. P. Pelegrin by sa k danej téme mohol vyjadriť vo forme vypracovania metodiky pre 

trénerov, v ktorej by poukázal na výhody daného formátu (potenciálne však i nevýhody) 

BULKO poukázal na potrebu zaviesť ochranné okuliare nielen v kat. MP, ale i SP a MŽ 

BUKVIŠ súhlasí, avšak od novej sezóny len pre kat. MP a SP 

KUZL sa vyjadril, že okuliare by mali byť povinné v kat. MP a SP, v MŽ iba v tom prípade, ak 

v kat. hrá hráč, kt. patrí vekom do kat. SP, kde je povinnosť nosiť ochranné okuliare 

TYDLAČKA v téme dievčenský florbal poukazuje na to, že by sme nemali rušiť možnosť 

ostaršiť hráčky 
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TYDLAČKA žiada o organizáciu „niekdajšieho“ OrionCup-u (turnaj pre základné školy) 

TYDLAČKA žiada o organizáciu záverečného turnaja v kat. SPy, kde by sa odovzdávali 

i poháre a medaile 

BULKO súhlasí a zaväzuje sa takúto udalosť zorganizovať a zabezpečiť žiadané (medaily, 

poháre, marketing) 

BORTLÍK prezentuje návrhy ŠK Modra, ktorá žiada o to, aby sa mohli zápasy hrať i skôr, než 

v sobotu o 14:00, zároveň, aby sa v kat. SŽy organizoval finálový turnaj pre 4 najlepšie 

družstvá 

BULKO prezentuje názor Roziaka v súvislosti s možnosťou postupu B družstva mužov do 

vyššej súťaže. Odporúča prebrať na K-SZFB 

KUZL je za postup B družstva mužov do M1 

HVOZDÍK si myslí, že na to ešte nemáme počty – nepovažuje to za rozvoj  

HVOZDÍK sa pýta, či je nutné mať v RR 5 členov 

BORTLÍK si myslí, že RR je možné prepojiť s LK SZFB 

HVOZDÍK hodnotí, že v BA by sa mohol znížiť počet členov RR, v ZAP je to ok 

HVOZDÍK navrhuje, aby sa upravili predpisy a súťažný poriadok tak, aby neboli regionálne 

ligy viazané niektorými predpismi (napr. aby sa mohli presúvať posledné dve kolá základnej 

časti, aby sa mohlo hrať skôr atď.) 

BUKVIŠ vystúpil s kritikou voči činnosti RRBA v zmysle, že svojím nekonaním umožnila 

opakované porušovanie SP a predpisov regionálnych súťaží zo strany regionálnych družstiev 

bratislavského regiónu a neriadila sa Štatútom RRBA 

BULKO poukazuje na to, že rozhodnutia boli vytvorené a pošle ich členom RR. Rozhodnutia, 

ktoré neboli vytvorené sú zväčša rozhodnutia týkajúce sa zmeny času zápasu resp. miesta 

konania zápasu, a tie, podľa komunikácie z obdobia r. 2021 nie je nutné vytvárať, nakoľko sa 

archivujú v mailových vláknach a samotnom systéme ISF. V zmysle komunikovaného na danej 

schôdzi sa zaväzuje rozhodnutia k daným skutočnostiam od konkrétneho momentu vytvárať 

BORTLÍK navrhuje prekopať systém ISF (je nedokonalý a zlý – prepúšťa veci, ktoré by 

prepúšťať nemal) 

HVOZDÍK rieši rovnako problematiku ISF, hovorí o potrebe zmeny systému (vraj sa čoskoro 

uskutoční). Poukazuje na potrebu uvádzať brankárov, počítať strely atď.  

HVOZDÍK ukončuje neformálne stretnutie RR o 17:00  


